
Projekt protokołu nr 3/2024
z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 26 sierpnia 2024 r.

Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:54 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.

Obecni:

1. Hanna Białas
2. Wiesław Fąfara
3. Wojciech Jagiełło
4. Andrzej Kopacki
5. Jacek Król
6. Małgorzata Lipczyńska
7. Adam Oczoś
8. Ewa Odulińska
9. Fabian Pszon
10. Ireneusz Wiśniewski

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
zmiany kolejności punktów, aby pkt.:
- Analiza funkcjonowania Związku Międzygminnego „Czysty Region” – temat wynika z
planu pracy komisji,
- Przegląd wyników finansowych spółek z udziałem gminy – temat wynika z planu pracy
komisji:
a) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.
b) Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.
c) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.,
zostały omówione przed projektami uchwał.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Wiesław Fąfara



3. Przyjęcie protokołu nr 2/24 z dnia 24 czerwca 2024 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 2/24 z dnia 24 czerwca 2024 r..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata
Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski

4. Analiza funkcjonowania Związku Międzygminnego „Czysty Region” – temat wynika z
planu pracy komisji.

W dyskusji udział wzięli:  przedstawicielka Związku Międzygminnego „Czysty Region”
Dorota Stanek, radni: Ewa Odulińska oraz Jacek Król.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. analizę.

5. Przegląd wyników finansowych spółek z udziałem gminy – temat wynika z planu pracy
komisji:
a) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.
b) Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.
c) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej w Kędzierzynie-Koźlu Spółka z o.o.

W dyskusji udział wzięli: przedstawicielka Miejskich Wodociągów i Kanalizacji, prezes
Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Alicja Górska, prezes zarządu
Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej Jolanta Gądek-Rypel i członek zarządu MZEC
Arnold Scheit, radni: Jacek Król, Andrzej Kopacki, Fabian Pszon.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. wyniki finansowe.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działek nr 1624/5 i
1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy
Czarnego.

W dyskusji udział wzięli: kierownik Wydziału GNP Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz oraz
radny Jacek Król.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działek nr 1624/5 i
1624/7 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy
Czarnego..



Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie - zakup sprzętu dla
jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk
katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie zagrożenia związanym ze zmianą
klimatu w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.

W dyskusji udział wzięli: kierownik Wydziału Zarządzanie Kryzysowe Józef Muc oraz  radny
Jacek Król.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie - zakup sprzętu dla
jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk
katastrofalnych” w ramach działania 2.3 – Zapobieganie zagrożenia związanym ze zmianą
klimatu w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata
Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w
istniejącej SIM Opolskie Południe sp. z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem
objęcia tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w
istniejącej SIM Opolskie Południe sp. z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem
objęcia tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wiesław Fąfara, Jacek Król

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata
Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024.

W dyskusji udział wzięli: skarbnik miasta Joanna Hariasz oraz radny Fabian Pszon.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2024-2039.



Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2024-2039..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara

12. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2025 r.

Głosowano wniosek w sprawie:
(Wiesław Fąfara) ujęcia w budżecie miasta na rok 2025 zadania inwestycyjnego pt.
„Wykonanie dokumentacji technicznej i budowa drogi Księdza Stanisława Dutki”.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Ewa
Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wojciech Jagiełło, Adam Oczoś

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Wiesław Fąfara poprosił, aby wystąpić do administratora kontenerów PCK o zwiększenie
częstotliwości opróżniania kontenerów. Obok leży porozrzucana odzież, która nie mieści się
w przepełnionych kontenerach i wpływa negatywnie na wizerunek firmy i estetykę miasta.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 25 września (środa) br. godz. 16:00.

14. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


